

10 Years Anniversary Promo

SAMSUNG

10 years Galaxy ANNIVERSARY

احتفالاً بـ 10 سنين Galaxy الكل كسبان

50 LE كروت شحن
100 LE كروت شحن
200 LE كروت شحن



1,000,000

جنيه

*طبق الشروط والأحكام
*هذا العرض ساري حتى نفاذ الكمية وعلى
*نوع الموبايلات للمشاركة في العرض فقط



Hotline 24/7
16580

Scan me www.samsung.com

سامسونج يحتفل بـ 10 سنين من موبايلات Galaxy وعازين نشارك فرحتنا
أشترى أي موبايل Galaxy وفتحيلك الفرصة تكسب مليون جنيه وهدايا تانية كتير.

Offer Duration: 3- Oct- 2019 until 30- Nov- 2019 **OR** until quantity lasts

Offer Description:

In celebration of Galaxy's 10 years, Samsung will be launching a promotional campaign whereby everybody is a winner! Gifts varies from:

- 50 – 100 – 200 EGP recharge balance across all operators
- Samsung Accessories (Galaxy Buds – Galaxy Watch – Level U – Portable Wireless charger)
- Our Mega prize: EGP 1 Million (for 1 winner)

Offer Terms & Conditions:

- To be eligible for the gift, customer should buy any of 2019 Samsung Galaxy products with local warranty, except for the A2 Core is excluded from the promotion
- Eligible devices are:

	Devices
A-Family	A10
	A20
	A30
	A50
	A70
	A80
As-Family	A10s
	A20s
	A30s
Galaxy S series	S10
	S10+
Galaxy Note	Note 10
	Note 10+
Galaxy Tab	Tab S6
	Tab S5e
	Tab A10.1 2019

- Customer must purchase any of Samsung Galaxy 2019 phones through any of our online or offline stores using a local warranty only to be eligible for the gift and the raffle draw on the EGP 1 Million
- Customers who purchase any of the eligible devices starting October 1st 2019, will be entitled to redeem any of the promotion prizes.
- Upon purchase, the eligible customer shall visit one of our Samsung Lounges, except Friday, to be able to redeem his/her gift using his/her valid national ID card, original invoice, the original local warranty card and the device itself
- Samsung distributors and their employees as well as Samsung employees and their spouses and children are not eligible to participate in this promotion and/or campaign as well as their first degree relatives.

- Upon purchase, customer will be eligible to redeem his gift within a week from any of the below listed Samsung Lounge using the receipt, national ID & local warranty
- Customer can only redeem the gift once per device up to two devices maximum.
- 1 million prize will be done through a draw by the end of this campaign duration on 1\12\2019 under supervision of Ministry of Social Solidarity.
- If the winning contestant cannot be contacted or incorrect data is provided, another contestant will be selected.
- The contestant authorizes Samsung to use his personal data and his personal image in any and all audio-visual and social media for promotion and advertisements purposes.
- Samsung has the exclusive right to cancel or amend or postpone the commercial discount and the marketing promotion without any responsibility.
- The contestant shall attend at the day of receiving his gifts or the prize by himself/herself accompanied with his/her valid national ID card, original invoice, and the original warranty card as well as the device itself.
- The offer is valid till November 30th or until quantity lasts.
- For more information, call our 24/7 hotline 16580

مدة العرض: من 3- اكتوبر حتى 30-نوفمبر او حتى نفاذ الكمية

وصف العرض:

احتفالاً بمرور 10 سنوات على Galaxy، ستطلق سامسونج حملة ترويجية وخصومات تجارية يكون الجميع من خلالها فائزاً! وتتراوح الهدايا بين:

- كروت شحن بقيمة 50 – 100 – 200 جنيه لكل الشبكات
- اكسسوارات سامسونج (Galaxy Buds – Galaxy Watch – Level U – Portable Wireless Charger)
- الجائزة الكبرى مليون جنيه مصري (لفائز واحد)

شروط وأحكام العرض:

- لكي يكون العميل مؤهلاً، يجب على العميل شراء أي من تليفونات المحمولة سامسونج جلاكسي 2019 الحائزة على الضمان المحلي، باستثناء A2 Core ليس متضمن داخل العرض

- الموديلات المتاحة داخل العرض:

	Devices
A-Family	A10
	A20
	A30
	A50
	A70
	A80
As-Family	A10s
	A20s
	A30s
Galaxy S series	S10
	S10+
Galaxy Note	Note 10
	Note 10+
Galaxy Tab	Tab S6
	Tab S5e
	Tab A10.1 2019

- للاستفادة من العرض، على العميل شراء أي من تليفونات المحمولة سامسونج جلاكسي 2019 الحائزة على الضمان المحلي فقط عن طريق اي من منافذ البيع بالإضافة الى المنافذ الالكترونية و تتيح له الفرصة ايضاً لتأهيله للجائزة الكبرى و هي السحب على مليون جنيه مصري

- يحق لكل العملاء الذين قاموا بشراء أى من التليفونات سامسونج جلاكسي المحمولة المتاحة داخل العرض ابتداء من 1 أكتوبر 2019 بالاستفادة من العرض.

- للاستفادة من العرض، عند الشراء سيكون للعميل مؤهلاً لاسترداد هديته من أي من فروع Samsung Lounge باستخدام بطاقة الرقم القومي صالحة و كذلك أصل فاتورة الشراء و أصل الضمان بالإضافة إلى جهاز التليفون المحمول

- لا يحق لوكلاء شركة سامسونج في مصر او موظفيهم الاستفادة من العرض او دخول المسابقة

- لا يحق لوظفي شركة سامسونج و ازواجهم و كذلك الأقارب من الدرجة الاولى دخول المسابقة او الاستفادة من الخصومات التجارية بأي شكل من الأشكال .

- سيتم الاتصال بالعملاء الفائزين بجوائز منتجات سامسونج في خلال اسبوع من تاريخ حصوله على الجائزة لتحديد مكان وعنوان فرع سامسونج من الجدول اللاحق و ميعاد و تاريخ الاستلام.

- يمكن للعميل الاستفادة من العرض و دخول السحب مرة واحدة فقط لكل جهاز حتى جهازين

- سيتم توزيع جائزة المليون واختيار الفائز من جميع المتسابقين عن طريق السحب في 2019/12/1 تحت إشراف وزارة التضامن الاجتماعي

- اذا تعذر الاتصال بالمتسابق الفائز او قدم بيانات غير صحيحة سيتم اختيار متسابق اخر .

- يحق لسامسونج مصر الغاء او تعديل او إيقاف العرض الترويجي و الخصم التجاري في أى وقت دون ابداء اسباب ودون اي مسئولية عليها

- يفوض المتسابق الشركة في استخدام بياناته الشخصية و صورته الشخصية في وسائل الاعلام المرئية والمسموعة والالكترونية للترويج والاعلان ولا يحصل المتسابق على أى عوائد مادية او معنوية في مقابل ذلك

- يجب ان يتواجد الشخص بنفسه على ان يقدم بطاقة الرقم القومي صالحة و كذلك أصل فاتورة الشراء و أصل الضمان بالإضافة إلى جهاز التليفون المحمول في اليوم المحدد لاستلام الجائزة .

- العرض ساري حتى 30 نوفمبر أو حتى نفاذ الكمية

- لمزيد من المعلومات يمكن للعميل الاتصال برقم خدمة عملاء سامسونج 16580 على مدار الساعة

عناوين و مواعيد عمل فروع Samsung Lounge:

Branch Name	Region	Address	Branch Open time	Branch Close Time	Branch Day Off
BS Abdelaziz	Cairo	Abd El Aziz Street Beside Omar Efendi	11:00	11:00	Open 7 Days in week
City Stars BS	Cairo	City Stars Mall	11:00	12:00	Open 7 Days in week

Mall Of Egypt BS	Giza	Mall Of Egypt	10:00	12:00	Open 7 Days in week
Alex City center BS	Alex	City Center Alex High Way	10:00	12:00	Open 7 Days in week
Alex Raml Station SES	Alex	18 Al Sultan Hussein- Raml Station	10:00	10:00	Open 7 Days in week
CFC BS	Cairo	CFC Mall	11:00	12:00	Open 7 Days in week
El Serag Mall SES	Cairo	El Serag Mall - Gate 4	11:00	11:00	Open 7 Days in week
BS Smoha	Alex	19 Mustafa Kamel Street in front of Alex International Hospital-Smoha	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Damanhour SES	Alex	Abd El Aziz St. From El Gomhoria St.	10:00	10:00	Friday
Dokky BS	Giza	18 Sodan St	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Tanta BS	Delta	34 Saeed Street from Sedky Street Beside Kher Zaman	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Kafr El Shekh BS	Delta	El Gomhoria St. Under Center Sharaby For Care Children	10:00	11:00	Open 7 Days in week
Qena BS	Upper	Qena .Hod Asharaa . Elmohafza Street .	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Brand Shop Luxor	Upper	Luxor Television In Front Of Pizza Home	11:00	12:00	Open 7 Days in week
Sohag BS	Upper	Fifteen St Building El Basha El Sherif	10:00	11:00	Friday
Port Saied BS	Canal	Al Rahma Building Orabi St. beside Leise School	11:00	11:00	Friday

Suez BS	Canal	12 Salah Seleem St. El Malaga El Suez	10:00	10:00	Friday
Fayoum BS	Upper	26 July St. Adly Yakan (Old Name) in front of Sama Mall Mohamed Saad Building	10:00	11:00	Open 7 Days in week
Bani Sweef BS	Upper	Abd El Salam Aref Street Shaneel Square	11:00	11:00	Open 7 Days in week
Menia BS	Upper	3 Taha Hussein St. in front of the main gate of Al Menia Sporting Club	11:00	10:00	Friday
Assiut BS 2	Upper	1 Borg El Maonat Al Shetaa St. Yousry Ragheb - Al Saddat	11:00	10:00	Friday
Helwan BS	Cairo	Manasor Street beside Omar Afandy	11:00	11:00	Open 7 Days in week
Maadi SES	Cairo	26 El Nasr St - maady	11:00	12:00	Open 7 Days in week
Ain Shams BS	Cairo	63 Ahmed Asmat Street	11:00	12:00	Open 7 Days in week
Heliopolis BS	Cairo	50 El-Hegaz St - Heliopolis	11:00	12:00	Open 7 Days in week
Damietta SES	Canal	Abden Mall - soror Sq	10:00	9:00	Friday
Ismalia BS	Canal	39 Shebean El Koum St.	10:00	12:00	Friday
Sheben BS	Delta	Sheben El Kom	10:00	10:00	Friday
Faisal BS	Giza	311 Hassan Mohamed St - Faisal St	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Mansoura BS	Delta	1 St. Saad El Gohary From Port-Said St in front of El Gameia El Sharia St.	11:00	11:00	Open 7 Days in week

Zagazig BS	Delta	6 El Khashab St Beside Sesco Academy Behind El Mabara Hospital	11:00	11:00	Friday
Banha BS	Delta	1 Makka St - Kornish El Nile - El Vilal - Banha	10:00	10:00	Open 7 Days in week
Shubra BS	Cairo	34 shoubra St	11:00	12:00	Open 7 Days in week
Hurghada SES	Upper	Hurghada	1:00	9:00	Open 7 Days in week
Sidi Bishr BS	Alex	Sidi Bishr	1:00	9:00	Open 7 Days in week
El Mahala	Delta	El Galaa Street Behind Qaddous Mosque - El Mahala	1:00	9:00	Open 7 Days in week